
Високи представник се састао са члановима британског Дома
лордова

Високи представник Валентин Инцко данас се састао са члановима Комитета за међународне односе
британског Дома лордова који бораве у Босни и Херцеговини.  Високи представник је  искористио ову
прилику да информише чланове Комитета о тренутној политичкој ситуацији у Босни и Херцеговини, те да
изнесе своје виђење у вези са провођењем реформи.

“У потпуности подржавам евроатлантски пут као најбољу опцију за Босну и Херцеговину и њене грађане.
Нажалост, неки политичари и даље се у превеликој мјери фокусирају на национална питања која уносе
подјеле  међу  људима,  доводећи  у  питање  опредијељеност  за  евроатлантски  програм  као  истински
приоритет.

И док свака земља има сопствену динамику,  регија  Западног  Балкана у  цјелини постигла је  велики
напредак ка пуној интеграцији у европску породицу. Ипак, без јаке свијести о хитности овог процеса, Босна
и  Херцеговина  долази  у  опасност  да  заостане  за  сусједима.  Из  тог  разлога,  апелујем  на
босанскохерцеговачке политичаре да оставе препирке по страни и окрену се приближавању ставова, што
је неопходно за постизање потребних економских и социјалних реформи,” рекао је високи представник.

Инцко је закључио да ОХР, Савјет за провођење мира и шира међународна заједница остају опредијељени
за помоћ БиХ на овом путу, те је захвалио Великој Британији за њен дуготрајни дипломатски ангажман у
БиХ и помоћ у послијератној обнови и развоју земље, како билатерално, тако и у својству чланице ЕУ.

https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%81%d0%b5-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d1%87%d0%bb%d0%b0%d0%bd%d0%be-3/
https://www.ohr.int/%d0%b2%d0%b8%d1%81%d0%be%d0%ba%d0%b8-%d0%bf%d1%80%d0%b5%d0%b4%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%b2%d0%bd%d0%b8%d0%ba-%d1%81%d0%b5-%d1%81%d0%b0%d1%81%d1%82%d0%b0%d0%be-%d1%81%d0%b0-%d1%87%d0%bb%d0%b0%d0%bd%d0%be-3/

